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INTERPELLÁCIÓ 
(SzMSz 53.§) 

„53.§ (1)" A képviselő jogosult önkormányzati ügyben a polgármesterhez, az 
alpolgármesterhez és a bizottság hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez 
interpellációt intézni. Közigazgatási hatósági ügyben interpellálni nem lehet. 

AzirmrdJáló reve: Szilvágyi László LMP 

Az interpelláció tárgya: Úszhatunk még a saját uszodánkban, vagy más kerület szekerét toljuk? 

Az interpellált neve: Hajdu László Polgármester 

A Képviselő-testület ülésének időpontja: 2017.09.05. 

Az interpelláló aláírása: 

Az interpelláció benyújtásának időpontja: 2017.09.05. leadva· 
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Az interpelláció tartalma 

Tisztelt Polgármester Úr, 

A kerületben élő szülők kerestek meg azzal a problémával, miszerint a Klebelsberg Központ (K.K) 
helyi vezetőjének személyes utasítása alapján a kerületi gyerekeket nem a Kolozsvár utcai 
tanuszodába viszik a kerület iskoláiból, hanem a XVI. kerületi uszodába. Ez különböző 
problémákat vet fel a családok szempontjából, de kerületünk szempontjából is. 

Kérem, szíveskedjen tájékozódni a kialakult helyzetről, majd ezután, mint kerületünk vezetőjét 
arra kérem, a kerület vezetése szemszögéből válaszoljon az alábbi kérdésekre: 



Él-e valamilyen szerződés a KK. és a kerület tanuszodája között, esetleg fel lett mondva, 
ha igen miként? Esetleg tud-e valami műszaki problémáról uszodánkban? 

A KK. mivel könnyíti meg a szülők helyzetét azzal, hogy több kilométerre vtsz1 
gyermekeinket uszodába? Van e gazdasági - nevezetesen a XVI. kerületi uszoda 
gazdaságossá tételén kívül - okon kívül szakmai ok erre? 

Jelezte-e előre a KK. vezetője ezt az intézkedését? Kérte-e véleményünket az 
Önkormányzat és a KK. közötti szerződés és együttműködés szellemében? 

Mi a terve a továbbiakban a Kolozsvár utcai uszodával a kerületnek? Hogy kívánják majd 
hasznosítani? 

Mi a helyzet jelenleg a mi uszodánk építésével? Ha a KK. elviszi a gyerekeinket, 
egyáltalán ki fogja a tanuszoda részét használni? 

Várom megtisztelő válaszát 

Szilvágyi László 

Önkormányzati képviselő 
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